

**崇拜程序**  
**ORDER OF WORSHIP**

二〇一八年十二月二十三日  
December 23, 2018

上午十時半  
10:30AM

**信息大綱**  
**SERMON OUTLINE**

**No Vacancy?**  
**沒有空房?**

**Call to Worship**  
**宣召**

**Songs of Worship**  
**頌讚**

**The Best Christmas Present Ever**  
**有史以來最好的聖誕禮物**

**No Vacancy?**  
**沒有空房?**

**Carols of Worship and Praise**  
**敬拜讚美頌歌**

**Joy to the World**  
**普世歡騰**

**Benediction**  
**祝福**

**Welcome and Announcements**  
**歡迎及報告**

**Luke 2:1-7**

**In those days a decree went out from Caesar Augustus that all the world should be registered. This was the first registration when Quirinius was governor of Syria. And all went to be registered, each to his own town. And Joseph also went up from Galilee, from the town of Nazareth, to Judea, to the city of David, which is called Bethlehem, because he was of the house and lineage of David, to be registered with Mary, his betrothed, who was with child. And while they were there, the time came for her to give birth. And she gave birth to her firstborn son and wrapped him in swaddling cloths and laid him in a manger, because there was no place for them in the inn.**

**路加福音 2:1-7**

當那些日子、該撒亞古士督有旨意下來、叫天下人民都報名上冊。這是居里扭作敘利亞巡撫的時候、頭一次行報名上冊的事。眾人各歸各城、報名上冊。約瑟也從加利利的拿撒勒城上猶太去、到了大衛的城、名叫伯利恆、因他本是大衛一族一家的人。要和他所聘之妻馬利亞、一同報名上冊。那時馬利亞的身孕已經重了。他們在那裡的時候、馬利亞的產期到了。就生了頭胎的兒子、用布包起來、放在馬槽裡、因為客店裡沒有地方。

## 報告事項 ANNOUNCEMENT

- 2019 January to March 9:30 AM Chinese Adult Sunday School Classes  
明年 2019 一月至三月成長主日學課程預報
- 1. 「Thessalonians I&II 帖撒羅尼迦前後書」 By studying Thessalonians together, we can learn the focused prospects for a healthy church growth and application for hopeful church living in today environment.  
藉著一起學習本書卷，我們可以看見健康成長的教會所專注的前瞻，如何在當代的環境中活出有盼望的教會生活。(Instructor 教師：Bro Jack 隗捷弟兄)
- 2. 「Baptismal Class 受洗造就班」 Anyone who already believe and accepted Jesus Christ as their Lord of life and daily living. And is willing to emonstrate his/her faith by baptism. Please sign up for this 12th sessions of baptismal class. In preparation for Easter Baptism on 4/21/2019. This class is taught by sister Deborah Chen and sister Alice An. (If you are interested, please register with them as soon as possible)  
凡是已經相信並接受耶穌基督為生命的主，生活的主宰，願意藉施洗禮表明信仰的決心者，都可以報名參加為期十二課的造就班，並於明年四月二十一日（復活節）受洗，本課由祝國華姊妹與安軟楠姊妹授課。(有意者請盡快向她們報名)
- 3. 「Everyday Evangelism – 1st level 三元福音第一階段」 March to June 三月到六月
- Christmas Luncheon 聖誕愛筵  
Luncheon will be served by small group #5 and #8 brothers and sisters right after worship. Please join us and share the Lord's blessing. 本主日崇拜後將有愛筵(12 月份由第五及八組組弟兄姐妹午餐服事)，歡迎大家留步，一同分享，共沐主恩。
- Last week's attendance 上主日聚會人數：  
Chinese Service 中文堂: 190
- Last week's Offering 上主日奉獻：  
General 常費\$12,946      Mission 宣道\$--      Building 建堂 \$1,570

	本主日	下主日
講員	梁景涵牧師	杜祖凱牧師
司會	勞達明弟兄	勞達明弟兄
領唱	英文堂弟兄姐妹	劉麗美姐妹
司琴	趙勇弟兄	吳怡芬姐妹
翻譯	隗捷弟兄	周于翔弟兄
音響	張聖奇弟兄	張群穎弟兄
投影	曹軒弟兄	梁啟光弟兄
招待	伍榮恩弟兄 尤志浩弟兄 范曼麗姐妹	伍榮恩弟兄 尤志浩弟兄 范曼麗姐妹

本月值勤長老：張允斌長老